
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIX/2021 

XXIX Sesja w dniu 28 stycznia 2021  

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:12 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w sali ślubów USC oraz w miejscach przebywania radnych 

(posiedzenie hybrydowe). 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków rady oraz Burmistrz Paweł Macha, Zastępca 

Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Skarbnik Anna Szostak, Sekretarz Dominik 

Klimanek. W sesji uczestniczyli również dyrektorzy jednostek organizacyjnych, Sołtysi i 

Przewodniczący Zarządów Osiedli. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Elżbieta Kozłowska 

7. Maciej Kriwienok 

8. Adrian Lepiarczyk 

9. Grażyna Tokarska 

10. Mariola Wajda 

11. Roman Wilk 

12. Manfred Wrona 

13. Ilona Wróbel 

14. Henryk Wrzosok 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Na podstawie odczytanej listy obecności oraz potwierdzenia obecności na sesji w systemie e-

sesja, Przewodniczący stwierdził obecność 14 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Do zaproponowanego w zawiadomieniach porządku obrad, Burmistrz zgłosił wniosek o 

dokonanie zmian. Przewodniczący kolejno poddał pod głosowanie każdy z punktów wniosku 

a następnie cały porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o wycofanie z porządku obrad punktu 6.2 - uchwały w sprawie planu dofinansowania form 



doskonalenia zawodowego nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Wrzosok 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku prjektu uchwały dot. apelu do Sejmiku Województwa Śląskiego 

nr V/36/2017 z 07 kwietnia 2017 r wsprawie wprowadzenia na obszarze województwa 

śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacju instalacji, w których następuje spalanie paliw .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Wrzosok 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Wrzosok 

W wyniku wprowadzonych zmian, porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XXVII/2020. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XXVIII/2021. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

6.2 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kuźnia Raciborska - 

wycofano 

6.3 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

6.4 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów 

6.5 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

6.6 rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodrowania Zasobami Komunalnymi 

Gminy i Ochrony Środowiska, 

6.7 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji, 

6.8 rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

6.9 wystąpienia z apelem do Sejmiku Województwa Śląskiego o zmianę uchwały Sejmiku 

Województwa Śląskiego nr V/36/2017 z dnia 7 kwietnia 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

na obszarze województwa śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw. 



7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie sesji. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XXVII/2020. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XXVII/2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XXVIII/2021. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XXVIII/2021..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adrian Lepiarczyk 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 



Informację z działalności międzysesyjnej złożył Burmistrz Paweł Macha. Informację 

uzupełniła Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Wiceburmistrz.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

6.1 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Grażyna Tokarska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała o 

pozytywnej opinii Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

BRAK GŁOSU (1) 

Adrian Lepiarczyk 

Uchwała nr XXIX/232/2021 

 

6.3 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/233/2021 



 

6.4 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/234/2021 

 

6.5 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/235/2021 

 

6.6 rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi 

Gminy i Ochrony Środowiska, 

 

 

Głosowano w sprawie: 
rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i 

Ochrony Środowiska,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/236/2021 



6.7 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji, 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/237/2021 

 

6.8 rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

 

 

Głosowano w sprawie: 
rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/238/2021 

 

 

6.9 wystąpienia z apelem do Sejmiku Województwa Śląskiego o zmianę uchwały Sejmiku 

Województwa Śląskiego nr V/36/2017 z dnia 7 kwietnia 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

na obszarze województwa śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw. 

Projekt uchwały omówiła Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Wiceburmistrz.   

O pozytywnej opinii Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i 

Ochrony Środowiska poinformował jej przewodniczący, Gerard Hanusek. 

 

Głosowano w sprawie: 
wystąpienia z apelem do Sejmiku Województwa Śląskiego o zmianę uchwały Sejmiku 

Województwa Śląskiego nr V/36/2017 z dnia 7 kwietnia 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

na obszarze województwa śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw..  

 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 



NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXIX/239/2021 

 

7. Wnioski. 

Roman Wilk: zgłaszam wniosek o przedstawienie, choćby dziś na sesji, informacji na temat 

szczepień przeciwko Covid-19 dla mieszkańców naszej gminy. 

Odpowiedziała Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Wiceburmistrz, która powiedziała, że Gmina 

we współpracy z jednostkami OSP będą organizowały dowóz do stacjonarnego punktu 

szczepień w Amicus-Med. w Kuźni Raciborskiej. Dowozić będziemy osoby starsze, 

niepełnosprawne, takie, które nie potrafią we własnym zakresie dotrzeć do punktu szczepień. 

W urzędzie funkcjonuje numer telefonu 512203129, na który można dzwonić w sprawie 

zgłoszenia osoby wymagającej transportu:   Przypomniała, że rejestracja osób do szczepienia 

odbywa się w placówce Amicus-Med. Zaapelowała do radnych i sołtysów o 

rozpowszechnianie informacji o konieczności wcześniejszej rejestracji na szczepienie. 

Poinformowała o przygotowywanej ulotce dla mieszkańców w tej sprawie. 

Przerwa techniczna z uwagi na brak połączenia z systemem e-sesja. 

Po przerwie obrady wznowiono. Przewodniczący poprosił o potwierdzenie obecności w 

systemie e-sesja. Kworum zostało utrzymane. W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Pani Burmistrz poinformowała również, że trwają prace i rozmowy zmierzające do 

uruchomienia mobilnych punktów szczepień. 

W kwestii wniosku radnego Romana Wilka głos zabrała również radna Elżbieta Kozłowska, 

która przedstawiła aktualną sytuację ze strony Amicus-Med.  

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poinformowała również, że w Urzędzie będzie można założyć 

profil zaufany. 

O aktywne uczestnictwo w procesie szczepień osób starszych, poprzez dowóz, 

przypominanie, pomoc przy rejestracji – zaapelowała również Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej – Ilona Wróbel. 

 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący przypomniał, że poczta kierowana do radnych jest na bieżąco przekazywana 

przez system e-sesja. 

 

9. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 



 

 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Gerard Depta 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


